



The Hershey Company
100 Crystal A Drive
Hershey, PA 17033
IPTeam@hersheys.com

2021 年 10 月 26 日

親愛的好市多會員您好：

根據好市多購買紀錄，您在2021/10/16至2021/10/20這段期間，於好市多購買#600550 HERSHEY'S 綜合巧克力 1.47 公斤，極少數的商品因包裝疏失，導致商品有效日期打印錯誤(BB 02 05 2020)或未打印。正確的商品有效日期應為 BB 08 06 2022(日/月/年)。

造成各位會員的不便，HERSHEY'S公司深感抱歉，敬請見諒。

若您對購買到的商品有任何疑問，請洽台灣好市多客服中心 449-9909 (市話請直撥不加區碼,手機撥打請加 02, 服務時間:週一至週日 09:30 am ~ 09:30 pm)。

Dear Valued Costco Member,

October 26, 2021

Costco's records indicate that you have purchased item #600550 HERSHEY'S Nuggets Chocolate 1.47 kg, between 2021/10/16 and 2021/10/20. We would like to inform you that a printing error of expiration date BB 02 05 2020, or expiration date was not printed on limited bags of products in production. The correct expiration date should be BB 08 06 2022 (DD/MM/YY).

We apologize for any inconvenience caused.

If you have any questions, please contact Costco Taiwan Customer Service at 449-9909 (For local calls, please dial directly without adding area code, please add 02 for mobile phone) (Service time: Monday to Sunday 09:30 am ~ 9:30 pm)

THE HERSHEY COMPANY
Taiwan/Hong Kong Business Development Manager
Kevin Wang